
ZAPISNIK 

 
S godišnje skupštine bridž kluba Dubrovnik održane 13.ožujka 2012 
godine s početkom u 19.00 h u Dubrovniku u hotelu Importanne Resort. 
 

Članovi kluba prisutni na skupštini su: Srñan Golubović, Ana Čeović, Miho 
Jančić, Toni Radić, Antun Matana, Frano Staničić, Frano Jančić i Ivo Frka. 
 
Frano Jančić je izabran za zapisničara. Prihvaćen je jednoglasno sljedeći 
dnevni red: 

• Izvještaj o radu kluba u 2011 godini 
• Plan rada u 2012 godini 
• Razno 

 
Ad 1. 
Prihvaćen je jednoglasno izvještaj o radu kluba 2011. Prihvaćen je 
jednoglasno financijski izvještaj za 2011 godinu.  
Ad 2. 
Prihvaćen je prijedlog da se svaki prvi ponedjeljak u mjesecu sastane 
nadzorni odbor, predsjednik i tajnik kluba i na njemu saslušaju prijedloge 
članova kluba i donesu odluke o radu kluba. 
Ad 3. 
Prihvaćen je prijedlog da se ciklusima odreñuju predstavnici kluba na 
državnim i ostalim važnim natjecanjima koje će klub podupirati. Ciklus 
mora biti najavljen na turniru prije početka ciklusa a propozicije moraju 
biti objavljene na web stranici kluba unaprijed.   
Ad 4. 
Više članova kluba će se uključiti u organizaciju turnira. Klub će nabaviti 
prijenosno računalo a više članova treba savladati rad sa Scorebridge 
programom. Prvi će se u organiziranje turnira uključiti Frano Staničić i 
Joško ðilović. 
Ad 5. 
Prihvaćen je prijedlog da organiziranje Dubrovnik Opena preuzme Frano 
Staničić uz podršku ostalih članova kluba. Frano Jančić će organizirati 
suñenje na turniru i tehnički dio: pripremu i obradu rezultata.Potrebno je 
naći novi termin za natjecanje koji bi postao tradicionalan. 
Ad 6. 
Prihvaćen je prijedlog da se dogovori razgovor sa predsjednikom 
županijskog športskog saveza Brankom Bazdanom vezano za prostor u 
općoj bolnici Medarevo te da se aktivnije uključimo u proces dobivanja 
stalnog prostora. Frano Jančić će kontaktirati Branka Bazdana, Luka 
Dalmatina i pregledati prostor u bolnici.   
 
 
 


